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Protokół 5/2022 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu  

w dniu 21 czerwca 2022 roku 

 

 

WAK.0012.2.5.2022 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w Starostwie Powiatowym w Legionowie, w sali 401. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Pani Agnieszka Powała powitała członków 

komisji oraz Gości uczestniczących w posiedzeniu Komisji. 

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Lista obecności Gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.               

      

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

4. Informacja na temat pozyskiwania funduszy zewnętrznych na rozwój kultury, sportu         

i edukacji. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Do przedstawionego porządku obrad nikt nie zgłosił uwag, w związku z tym Przewodnicząca 

komisji przystąpiła do procedury głosowania: 

Wynik głosowania: 

  

8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących 

 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji.   

 

  Przewodnicząca komisji zwróciła się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego         

o omówienie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że w projekcie uchwały zmieniającej uchwałę               

Nr 255/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022, zawarte są następujące zmiany, 

będące w kompetencji Komisji Oświaty, Kultury i Sportu: 

1) zmiany w planie dochodów - zwiększenie tytułem: 

a) 979.121,00 zł część oświatowej subwencji ogólnej z uwagi na wzrost 

wynagrodzeń nauczycieli, w związku z ustawą z dnia 24 marca 2022 r.            

o zmianie ustawy – Karta Nauczyciela; 

b) 4.760,00 kapitalizacji odsetek od środków zgromadzonych na rachunkach 

bankowych jednostek oświatowych, w tym w PZSiPS w Legionowie, w PZSP 

im. Jerzego Siwińskiego w Legionowie, w L.O. im. Marii Konopnickiej              

w Legionowie, w PZSP im. Wł. Wolskiego w Serocku oraz L.O. w 

Stanisławowie Pierwszym; 
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c) 1.000,00 zł kapitalizacji odsetek od środków zgromadzonych na rachunkach 

bankowych Poradni Psychologiczno - Pedagogicznej w Legionowie; 

d) 6.579,00 zł kapitalizacji odsetek od środków zgromadzonych na rachunkach 

bankowych Starostwa Powiatowego w Legionowie w celu zachowania 

równowagi budżetowej po wprowadzeniu zmiany w planie dochodów;  

2) zmiany w planie dochodów – zmniejszenie tytułem części oświatowej subwencji ogólnej    

o kwotę 6.579,00 zł. Kwota zwiększenia części oświatowej subwencji ogólnej po korekcie 

wynosi 972.542,00 zł zgodnie z pismem Ministra Finansów z dnia 14 czerwca 2022 r. – 

zmiana zawarta jest w autopoprawce do projektu omawianej uchwały; 

3) zmiany w planie wydatków – zwiększenie: 

a) 89.374,00 zł w związku ze wzrostem wynagrodzeń nauczycieli od 1 maja 2022 r. 

zgodnie z rozporządzeniem Ministra Edukacji i Nauki z dnia 13 maja 2022 r. 

zmieniającym rozporządzenie w sprawie wysokości minimalnych stawek 

wynagrodzenia zasadniczego nauczycieli, ogólnych warunków przyznawania 

dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz wynagradzania za pracę w dniu 

wolnnym od pracy, w tym dla PZSP im. Jerzego Siwińskiego w Legionowie oraz 

dla PZSP im. Wł. Wolskiego w Serocku; 

b) 22.983,00 zł w związku ze wzrostem wynagrodzeń nauczycieli od 1 maja 2022 r. 

zgodnie z rozporządzeniem Ministra Edukacji i Nauki z dnia 13 maja 2022 r. 

zmieniającym rozporządzenie w sprawie wysokości minimalnych stawek 

wynagrodzenia zasadniczego nauczycieli, ogólnych warunków przyznawania 

dodatków do wynagrodzenia zasadniczego oraz wynagradzania za pracę w dniu 

wonnym od pracy, w tym dla PZSP im. Jerzego Siwińskiego w Legionowie oraz      

dla PZSP im. Wł. Wolskiego w Serocku; 

c) 240.596,00 zł dla L. O. im. Marii Konopnickiej w Legionowie w związku               

ze wzrostem wynagrodzeń nauczycieli od 1 maja 2022 r. zgodnie                         

z rozporządzeniem Ministra Edukacji i Nauki z dnia 13 maja 2022 r. zmieniającym 

rozporządzenie w sprawie wysokości minimalnych stawek wynagrodzenia 

zasadniczego nauczycieli, ogólnych warunków przyznawania dodatków               

do wynagrodzenia zasadniczego oraz wynagradzania za pracę w dniu wolnym      

od pracy oraz na zabezpieczenie środków na zakup usług remontowych, w tym   

na montaż zaworów termostatycznych na grzejnikach; 

d) 72.300,00 zł dla L. O. im. Stanisława Lema w Stanisławowie Pierwszym               

w związku ze wzrostem wynagrodzeń nauczycieli od 1 maja 2022 r. zgodnie        

z rozporządzeniem Ministra Edukacji i Nauki z dnia 13 maja 2022 r. zmieniającym 

rozporządzenie w sprawie wysokości minimalnych stawek wynagrodzenia 

zasadniczego nauczycieli, ogólnych warunków przyznawania dodatków                

do wynagrodzenia zasadniczego oraz wynagradzania za pracę w dniu wonnym       

od pracy, a także na zabezpieczenie środków na pokrycie kosztów utworzenia        

od września br. dodatkowo drugiego nowego oddziału; 

e) 114.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup sprzętu komputerowego wraz                 

z oprogramowaniem do pracowni komputerowej w L.O. im. Marii Konopnickiej      

w Legionowie; 

f) 56.440,00 zł na realizację zadań inwestycyjnych pod nazwą „Wykonanie sieci       

w pracowniach komputerowych” – dotyczy zabezpieczenia środków na wykonanie 

sieci logiczno – zasilającej w dwóch pracowniach komputerowych w L.O. im. Marii 

Konopnickiej w Legionowie oraz pn. „Zakup sprzętu serwerowego wraz                 

z oprogramowaniem dla PZSiPS w Legionowie oraz L. O. im. Marii Konopnickiej   

w Legionowie w związku z koniecznością zwiększenia środków na realizację 

zadania; 

g) 30.000,00 zł  na realizację nowego zadania inwestycyjnego pn. „Projekty 

instalacji fotowoltaicznej dla budynków powiatowych jednostek oświatowych         

w tym dla budynku L. O. im. Marii Konopnickiej w Legionowie i budynku PZSP   

im. Jerzego Siwińskiego w Legionowie; 

h) 35.000,00 zł na realizację zadań z zakresu kultury fizycznej i sportu, w tym        

m. in. Na zakup nagród, organizację plebiscytu Sportowiec Roku 2021 oraz         

na pokrycie kosztów przewozu uczniów na zawody sportowe; 
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4) zmiany w planie wydatków – zmniejszenie: 

a) 10.100,00 zł zaplanowanych na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Zakup 

UPS” dla Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Legionowie.  Z uwagi            

na uzyskanie niższej niż planowano jednostkowej wartości sprzętu                      

w postępowaniu przetargowy, wydatek będzie realizowany w ramach wydatków 

bieżących; 

b) 503.000,00 zł zaplanowanych na realizację zadania majątkowego                      

pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej budowy nowej siedziby Powiatowej 

Instytucji Kultury” z uwagi na uwzględnienie planowanego harmonogramu 

realizacji dokumentacji projektowej tj. na lata 2022 – 2023 oraz dodatkowych 

środków na opracowanie w 2022 r. technologii sceny Sali widowiskowej. Zadanie 

realizowane w ramach WPF. 

 

Przewodnicząca komisji podziękowała za omówienie projektu uchwały i zaproponowała dyskusję 

w tym temacie, w której kolejno udział wzięli. 

 

Pan Wiesław Smoczyński zapytał jakie środki zostaną przeznaczone na fotowoltaikę? 

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że na ten moment na projekty instalacji fotowoltaicznej 

zostanie łącznie przeznaczone 45.000,00 zł. 

 

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że jego zdaniem dokumentacja projektowa powinna być 

realizowana razem z wykonaniem przez jednego wykonawcę. 

 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Pani Agnieszka Powała przystąpiła do procedury 

głosowania. Wynik głosowania: 

 

8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących 

 

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że w kompetencji komisji jest jeszcze projekt uchwały    

w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Wieliszew. Zaznaczyła, że dotyczy              

to  przyznania dotacji celowej dla Gminy Wieliszew w wysokości 5.000,00 zł, z przeznaczeniem 

na organizację imprezy plenerowej pn. „8 Ultramaraton Powstańca 1944 – 2022”. Dodała,        

że powiat od kilku lat jest współorganizatorem wydarzeń sportowych samorządów gminnych, 

których adresatami są mieszkańcy całego Powiatu Legionowskiego. 

 

Przewodnicząca komisji podziękowała za omówienie projektu uchwały i zaproponowała 

dyskusję. W związku z brakiem zgłoszeń, Pani Agnieszka Powała przystąpiła do procedury 

głosowania. Wynik głosowania: 

 

8 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących 

 

 

 

 

4. Informacja na temat pozyskiwania funduszy zewnętrznych na rozwój kultury, 

sportu i edukacji.  

 

  Przewodnicząca komisji zwróciła się z prośbą do Naczelnika Wydziału Strategii, Rozwoju   

i Pozyskiwania Funduszy o omówienie zagadnienia. 

 

Pan Michał Stalmach przedstawił szczegółowo projekty infrastrukturalne i projekty edukacyjne 

realizowane przy udziale środków zewnętrznych w powiatowych jednostkach edukacyjnych oraz 

projekty z zakresu kultury, realizowane przez Powiatową Instytucję Kultury w Legionowie – 

prezentacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Przewodnicząca komisji podziękowała za szczegółowe omówienie tematu i zaproponowała 

dyskusję w tym temacie, w której kolejno udział wzięli. 

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że uczestniczył w spotkaniu zorganizowanym przez Gminę 

Nieporęt, na którym opracowywana była strategii rozwoju gminy. Nadmienił, że za słabą stronę 

uznano, że jest zbyt mała ilość szkół średnich w gminie. Nadmienił, że wypowiedział się w tej 

kwestii, iż szkoła średnia, która właśnie powstaje to jest ogromny wysiłek. Pan Michał Stalmach 

odpowiedział, że zadowalającym jest to, że będzie przynajmniej jedna szkoła, bo w jednej          

z gmin powiatu nie ma w ogóle szkoły średniej – w Gminie Jabłonna. 

 

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że na tym spotkaniu został poruszony również temat 

kultury i ośrodków kultury. Podniesione zostało, że Zalew Zegrzyński jest zbyt słabo obudowany 

ośrodkami sportowo – rekreacyjno – kulturowymi. Radny, nawiązał w tym momencie do swoich 

wcześniejszych wypowiedzi, że uważa iż planowana siedziba PIK-u jest zbyt mała na potrzeby 

powiatu. 

 

Powiedział, że również że na tym spotkaniu Radni gminni zobowiązali się do rozpoczęcia starań, 

aby nad Zalewem Zegrzyńskim powstał amfiteatr.   

 

Pani Izabela Kownacka złożyła podziękowanie Panu Michałowi Stalmachowi za bardzo 

szczegółowe przedstawienie tematu.  

 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń w dyskusji, Pani Agnieszka Powała przystąpiła           

do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

Przewodnicząca komisji powiedziała, że protokół Nr 4/2022 z posiedzenia Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu w dniu 24 maja 2022 roku został udostępniony Radnym w systemie   

e-sesja do zapoznania. Do protokołu nie zgłoszono uwag, więc Pani Agnieszka Powała 

przystąpiła do procedury głosowania. Wynik głosowania: 

 

8 głosów za, przy braku głosów wstrzymujący i przeciwnych 

 

Przewodnicząca komisji potwierdziła, że protokół został przyjęty.  

 

 

 

6. Wolne wnioski. 

 

Brak wolnych wniosków. 

 

 

 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie komisji zamknęła Przewodnicząca Agnieszka Powała. 

 

 

 

 Przewodnicząca  

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

  

                   Agnieszka Powała 

Protokół sporządziła: 
Agata Szraga 


